
Van: Bakker de E.  

Verzonden: dinsdag 20 november 2018 14:46 

Aan: Commissie BiZa 
CC: Beckerman, S. 

Onderwerp: Reactie gevraagd op Commissie-Van Bochove - 'Evaluatie Woningwet' 

 
Beste mensen,  
 
Graag wil Sandra Beckerman (SP) een reactie vragen van de Minister van BZK op de evaluatie van de 
Woningwet die is uitgevoerd door de commissie Van Bochove in opdracht van Aedes. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Eva de Bakker, 
SP- medewerker Tweede Kamerfractie, Wonen en Wijken 
 
 
 


